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УВАЖАЕМИ ГОСПОДА,

Приложено изпращаме Ви гфотокол от Общото събрание на съдиите 
от Районен съд Кнежа, проведен на 13.11.2020г^ с к<^то е изразена 
под1̂ >епа в кандкцагхурата на Мая Павлова Кончарска по заявление Вx-̂ & 
ВСС .7064/15.07^020г.
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П Р О Т О К О Л  №6  

От Общо събрание на съдиите при Районев съд гр.Кнежа

Днес, 13Л1.2020Г.ОТ 14.40ч.в зала № 2 се проведе Общо 
събрание на съдиите при Районен съд Кнежа, свикано на 
основание чл.80, алЛ,т.З от ЗСВ от съдия Антон Антонов -  
и.ф.^административен ръководител-председател ,41а РС Кнежа.

Присъстват съдия Мая Кончгфска ;съдия Пламен Тодоров; 
съдията по вписванията Мария Бонинска и държавен съдебен 
изпълнител Стоянка Минчева.

Общото събрание се ръководи от и.ф.административен 
ръководител-председател на РС-Кнеящ -съдия Антон Анто1Юв.

Протокола от събранието се води от човешки ресурси-Анелия 
Бенковска.

Общото събрание протече гфи следния дневен ред:
1.Изслушване на съдия Мая К о н ч ^ к а  от Районен съд Кнежа 

по реда на члЛ94а, ал.7 от ЗСВ.
Съдия Антонов - колеги, имате ли предложения за промяна в 

дневния ред?
Предложения не постъпиха.
Съдия Кончарска - Колеги, днешното събрание е в изпълнение 

на процедурата по чл.79, ал.2, т.2 във вр. с чл.50, ал.2 от Н ^ д б а  
№ 1 от 09.02.2017Г. за конкурсите за магистрати и за избор на 
административни ръководители в органите на съдебната власт, и 
следва да бъда изслушана, като кандидат за хфсдссдаггел на съда. 
Предполагам, че всички сте запознати с концепцията ми, която е 
публикувана на сайта на ВСС, затова няма да се спирам с 
подробности за личната ми мотивация за заемане на длъжността, 
анализа и оценката на състоянието на съда, данните са взети от 
доклада за дейността на РС -  Кнежа през 2019 година. В 
концепцията са включени и констатациите и препоръките от 
извършената годишна проверка от ОС -Плевен. В края на млони, 
началото на м. юли т.г, в РС -  Кнежа беше извършена проверка от 
ИВСС на наказателните дела, като до настояпщя момент все още 
няма постъпил доклад от тази гфоверка. През настоящата година 
от ИВСС е извършена проверка и по гражданските дела. Към 
момента имаме Акт за резушатитс, който е положителен, но все 
още не е изтекъл срока за изпълнение на препоръките по него. В 
концепцията си съм посочила достиженията в досегашната
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дейност на съда и гфоблемите, които според мен са възниквали в 
работата на съда и за в бъдеще следва да бъдат разрешени. 
Набелязала съм ц^га относно дейността на съда и мерките, конто 
по мое виждане следва да бъдат взети. Посочила съм гфиоритети 
в дългосрочен план. Ако имате въпроси, моля.

Съдия Тодоров- Не съм се запознал в детайли с концепцията на 
съдия Кончарска, но ... да даде своя принос съобразно своите 
виждания за осъществяването Й.

Съдия Антонов -Подкрепям г-жа Конч^юка в кандидатурата й. 
Смятам, че ще продължи да надгражда дарите практики в съда. 
Не се кандидатирах за втори мандат, за да дам път ва младите, 
които са пълни с нови ндеи.

Съдия по впи<»анията Бониниска- Подкрепям кандидатурата на 
съдия Кончарска за председател на РС- гр.Ю{ака.
Държавен съдия изпълншел Ст.Минчева - Подкрепям 

кандидатурата на съдия Кончарска за административен 
ръководител -председател на РС Кнежа.

Съдия Конч^жка: Колеги, благодаря за подкрепата и се надявам 
в случай, че бвда избрана за Административен ръковощггел на 
съда, да оправдая доверието ви.

Общото събрание приключи в 13.ООч.

И.ф. Административен ръкойЬлика1П / 
Председател на РС Кнежа:
/Антон Антонов/

•/

Изготвил:
/А.Бенковсйа^


